
Retsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 687
Hvis det forholder sig således, at der er en større mængde leasingselskaber, som ikke 
tilgår eSkatData, mener ministeren så ikke, at der bør indføres en licensordning for 
leasingselskaber ad modum den licensordning der i 2018/2019 blev indført for forbrugslå
nevirksomheder netop med henblik på at sikre den enkelte forbruger, at der foretages en 
korrekt kreditværdighedsvurdering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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